

Type1VY-934 Label design

1. Display on module



Due to its small size, it is not possible to display the FCC ID or IC Number on the module.

Therefore, they are indicated in manuals and packaging materials.

2. Display on package



FCC ID: VPYLB1VY934 **IC:** 772C-LB1VY934 **HVIN:** Type1VY-934

This device complies with part 15 of FCC Rules and Industry Canada's licence-exempt RSSs. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Le présent appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC et aux normes des CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'appareil doit accepter tout brouillage subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

